
 

Bilaga 2 till kallelse höststämma 2019 

 

Styrelsens framställan gällande renovering av fyra P-hustak
 

Renovering av p-hustak 1 och 2 har sedan tidigare genomförts. I våras tog stämman beslut 

om att renovera ytterligare två p-hustak. Detta kunde inte genomföras, då företaget som 

stämman tagit beslut om tagit fel på offertförfrågans innehåll, och ändrade slutsumman då 

avtalet skulle skrivas. Så som stämmans beslut var formulerat kunde styrelsen inte välja ett 

annat företag. 

Styrelsen ämnar nu komma ikapp arbetet med renovering av p-hustak och har denna gång 

gått ut med en offertförfrågan gällande fyra p-hustak. Totalt har fem företag tillfrågats. 

Styrelsen beslutade att gå vidare med tre av dessa.  

På stämman kommer de offerter styrelsen vill kunna gå vidare med presenteras och 

finansieringen runt projektet kommer att förklaras.  

Styrelsen vill ha stämmans beslut att genomföra p-husrenoveringen och för detta ändamål 

uppta lån upp till 6 miljoner kr. 

 

Med vänlig hälsning Styrelsen 

 

 

 


